

2022—2023 学年第一学期期末学业水平测试

高一英语

注意事项:

- 1.答题前, 先将自己的姓名、准考证号填写在相应位置上, 并将条形码粘贴在答题卡上的指定位置。
- 2.选择题的作答: 每小题选出答案后, 用 **2B** 铅笔把答题卡上对应题目的答案标号涂黑。写在试题卷、草稿纸和答题卡上的非答题区域均无效。
- 3.非选择题的作答: 用签字笔直接答在答题卡上对应的答题区域内。写在试题卷、草稿纸和答题卡上的非答题区域均无效。
- 4.考试结束后, 请将本试题卷和答题卡一并上交。

第一部分基础知识(共 10 小题;每小题 1 分, 满分 10 分)

单项选择从每题所给的 A、B、C、D 四个选项中, 选出可以填入空白处的最佳选项。

1. Green tourism _____ no harm to our environment and will be a new way for us to enjoy ourselves.
A. do B. does C. did D. doing
2. Many scientists think that the continents _____ always where they _____ today.
A. aren't; are B. aren't; were C. weren't; are D. weren't; were
3. Though he only began his work 3 months ago, he is now a teacher that _____ respect from parents and students.
A. has gained B. are gained C. have gained D. is gained
4. Many young people in this village _____ to find a job in big cities so far.
A. will go B. went C. go D. have gone
5. She _____ have finished her work. Or she wouldn't be playing computer games now.
A. should B. needn't C. must D. can't
6. We _____ eat too much salty food as it is harmful to our body.

A. would B. need C. might not D. had better not

7. —What are you planning to do this winter holiday?

—Well, I am not so sure now. I _____ go to the countryside to visit my grandparents.

A. might B. need C. can D. must

8. We are living in an age _____ online shopping is part of our daily life.

A. that B. when C. where D. which

9. —Can I help you, sir?

—No, thanks. I _____.

A. have just looked around B. am just looking around

C. just look around D. just looked around

10. I really want to make friends with the girl _____ Tom was talking.

A. who B. whom C. with whom D. about who

第二部分阅读(共两节，满分 50 分)

第一节(共 15 小题;每小题 2.5 分，满分 37.5 分)

阅读下列短文，从每题所给的 A、B、C、D 四个选项中选出最佳选项。

A

It's important to have great travel news sources that you can trust. In this blog we are to share the top travel news websites that you may find useful.

World Tourism Organization

The World Tourism Organization exists to guide, support, advance the global tourism industry. Naturally, their position of influence means they are looked at as an authoritative source of information that people can depend on.

BBC Tourism

The BBC is one familiar news source for many. Its travel section is a great source of global news relating to

以上内容仅为本文档的试下载部分，为可阅读页数的一半内容。如要下载或阅读全文，请访问：<https://d.book118.com/548107062135006075>